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Ali je vrh slovenske politike kakorkoli vplival na prodajo Mercatorja?

RA SLOVENIJA 1, 21.06.2013, DOGODKI IN ODMEVI, 15.34

Po sklenitvi dogovora o prodaji nekaj več kot 53 odstotnega deleža Mercatorja hrvaškemu Agrokorju, se
vrstijo ugibanja ali je vrh slovenske politike kakorkoli vplival na potek posla. Premierka Alenka Bratušek, ki
je na sestanek povabila predsednika uprave Pivovarne Laško kot največje lastnice Mercatorja Dušana Zorka
in prvega moža Mercatorja Tonija Balažiča, je včeraj zagotovila, da se je želela le seznaniti s postopki, v
samo prodajo pa se ni vtikala. Marko Škrlj.
MARKO ŠKRLJ: Premierki Alenki Bratušek, ki poudarja, da na sestanku niso govorili o posameznih
elementih prodaje, torej ne o kupcih, oziroma ceni ali odločitvi prodajalcev, pritrjuje tudi prvi človek
Pivovarne Laško Dušan Zorko. Ne zdi se mu sporno, da ga je na pogovor povabila skupaj s predsednikom
uprave Mercatorja Tonijem Balažičem, udeležil pa se ga je, …
DUŠAN ZORKO: … ker so mali delničarji pisali pismo predsednici vlade, da naj pomaga pri reprogramu,
pogovarjali smo se tudi o trošarinah, o DDV-ju in tudi o naložbah, ki jih pač skupina Laško prodaja. Brez
konkretnih imen in brez konkretnih cen, brez konkretnih pritiskov ali kakšnihkoli soglasij.
ŠKRLJ: Prvi mož Mercatorja Toni Balažič tonske izjave danes sicer ni želel dati, so pa v sporočilu iz družbe
med drugim izrecno poudarili, da pogovor na sestanku pri Bratuškovi ni potekal okoli posameznih kupcev
ali prodajne cene delnice Mercatorja. Te dni so se v medijih pojavili namigi, da naj bi vlada s prodajo
Mercatorja tiho soglašala zato, da bi se svojega deleža v njem lahko znebila močno zadolžena družba KLM,
v večinski lasti ljubljanskega župana in zamrznjenega predsednika Pozitivne Slovenije Zorana Jankovića.
Ta odgovarja.
ZORAN JANKOVIĆ: Zdaj, če bi se prodalo podjetje Mercator zaradi reševanja 1,6 procentov delnic je pa
res velika neumnost in bujna domišljija tistih, ki to trdijo. Če bi pa že bilo reševanje potem bi pa morala
biti najmanj 160 evrov, da bi pokrila vsaj glavnico.
ŠKRLJ: Ali trditve Jankovića, da s prodajo Mercatorja Agrokorju, čeprav srečanja z njegovim prvim človekom
Ivico Todorićem ne zanika, pri tem poslu dejansko ni imel nikakršne vloge držijo, pa bi se lahko izkazalo
ko in če se bo odločil za prodajo svojega deleža, oziroma ko bosta znana njegov morebitni kupec in višina
kupnine. V največji opozicijski SDS pa so nasprotno prepričani, da je vlada morala dati vsaj tiho soglasje
k prodaji Mercatorja, s čimer naj bi dopustila očitno oškodovanje državnega premoženja, saj Agrokor
družbo kupuje za 100 evrov manj po delnici kot je bila ta vredna lani. Poslanec Andrej Vizjak.
ANDREJ VIZJAK: Predsednica vlade in ta vlada se je očitno vpletla v drobovje tega posla, to je diametralno
nasprotje nekemu korporativnemu upravljanju, ki bi moral biti v tržni ekonomiji. Gre torej za nek pajdaški
štabni kapitalizem v tej državi.
ŠKRLJ: V SDS napovedujejo, da se bodo s prodajo Mercatorja še temeljito ukvarjali, zato bomo, kot kaže,
priča novi nadaljevanki.

N
ar

oč
ni

k:
 V

SE
SL

O
VE

N
SK

O
 Z

D
R

U
ŽE

N
JE

 M
AL

IH
 D

EL
N

IČ
AR

JE
V

O
bj

av
e 

so
 n

am
en

je
ne

 in
te

rn
i u

po
ra

bi
 v

 s
kl

ad
u 

z 
od

lo
čb

am
i Z

AS
P 

in
 s

e 
br

ez
 s

og
la

sj
a 

im
et

ni
ka

 p
ra

vi
c 

ne
 s

m
ej

o 
pr

os
to

 ra
zm

no
že

va
ti 

in
 d

is
tri

bu
ira

ti!
Kl

ip
in

g 
d.

o.
o.

Tema: mali delničarji
Tema: mali delničarji

Tema: mali delničarji
Tema: mali delničarji


	Ali je vrh slovenske politike kakorkoli vplival na prodajo Mercatorja?, Radio Slovenija 1

